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Σε ανάλογο ύφος ο ειδικός εισηγητής του 
ΠΑΣΟΚ Σταύρος Μπένος που αναρωτήθηκε 
ποια σκοτεινά δωμάτια -όπως είπε- επιβάλ
λουν στη ΝΔ την αναθεώρηση του επίμα
χου άρθρου ενώ τόνισε ότι υπάρχουν ι 
εκατ. αυθαίρετα τα οποία δεν είναι όπως 
είπε της φτωχολογιάς αλλά είναι αυθαίρε
τα της ευμάρειας και γι’ αυτό οι πιέσεις 
είναι μεγαλύτερες.
0 κ. Μπένος κατήγγειλε επίσης τη ΝΔ ότι 
θέλει να δώσει σε επενδυτές φιλέτα σε 
δασικές εκτάσεις.
Αλλά και οι υπόλοιποι βουλευτές του 
ΠΑΣΟΚ είχαν αντίστοιχες επισημάνσεις. Ο 
Ευάγγελος Βενιζέλος ζήτησε αντί αλλαγής 
να υπάρξει πλήρης εφαρμογή του άρθρου 
ως έχει σήμερα.
0 Σωκράτης Κοσμίδης υποστήριξε ότι πίσω 
από την αναθεωρητική πρόταση της Ν.Δ. 
κρύβεται ο αποχαρακτηρισμός 30 εκατ. 
στρεμμάτων δασών και δασικών εκτάσεων 
σε όλη τη χώρα. “Η κυβέρνηση, είπε, εξυ
πηρετεί συμφέροντα εμπρηστών και κατα
πατητών”.
0 Ανδρέας Λοβέρδος τόνισε ότι με την 
αλλαγή του άρθρου “θα νομιμοποιηθούν 
έκνομες συναλλαγές”.

Οι αντιδράσεις του αριστερός

Στους ίδιους σκληρούς τόνους κινήθηκαν 
και οι εκπρόσωποι των κομμάτων της 
Αριστερός υποστηρίζοντας ότι με την ανα
θεώρηση του άρθρου 24 τίθεται σε κίνδυ
νο το περιβάλλον και ο δασικός πλούτος 
της χώρας και ανοίγει ο δρόμος για οικοπε
δοποίηση των δασών.
0 Αντώνης Σκυλλάκος από το ΚΚΕ κατηγό
ρησε τη ΝΔ ότι σαρώνει το άρθρο 24 και 
με τις ανατρεπτικές της διατάξεις θα γίνει 
μεγάλη εκμετάλλευση από τους λίγους και 
ισχυρούς.
Από την πλευρά του ΣΥΝ ο Φώτης 
Κουβέλης χαρακτήρισε την πρόταση το πιο 
μεγάλο ρουσφέτι καθώς διευκολύνεται η 
νομιμοποίηση ενός εκατ. οικοδομών στα 
πιο ελκυστικά σημεία της χώρας ενώ υπο
γράμμισε και την τραγική -όπως τη χαρα
κτήρισε- χαλάρωση των περιορισμών που 
θέτει το 024.

Για “προκρούστεια λογική που ρυθμίζει 
δυσαναλογικά την εξυπηρέτηση συμφερό
ντων σε βάρος του δημόσιου πλούτου” 
έκανε λόγο και ο πρώην πρόεδρος του ΣΥΝ 
Νίκος Κωνσταντόπουλος,

Οι θέσεις της κυβέρνησης

Ο υπουργός Εσωτερικών Προκοπής 
Παυλόπουλος και οι εισηγητές της Ν.Δ.
Πόνος Παναγιωτόπουλος (γενικός), 
Θανάσης Μπούρας (ειδικός) επιχείρησαν 
να εξασφαλίσουν το ελάχιστο της συναίνε
σης, προτείνοντας αρχικά ο προσδιορισμός 
των εννοιών δασών και δασικών εκτάσεων 
να γίνει με βάση τις αεροφωτογραφίες του 
1975·
“Η ΝΔ με την πρότασή της λέει το 1975 
σταματάνε οι αυθαιρεσίες” τόνισε ο κ. 
Παυλόπουλος και πρόσθεσε “δεν μπορεί 
να δούμε τα στοιχεία του ’40 για παράδειγ
μα γιατί τα σπίτια που ζούμε, εκείνη την 
εποχή ήταν καλλιεργήσιμες εκτάσεις ή 
δάση”.
Ωστόσο ο Υπουργός Εσωτερικών στη συνέ

χεια κάλεσε τουλάχιστον την αξιωματι 
αντιπολίτευση να υποδείξει οποιαδήπι 
άλλη ημερομηνία ώστε “να μην πάει χι 
νη η ευκαιρία”.
Το ΠΑΣΟΚ πάντως δε συναίνεσε και οι 
εισηγητές του ξεκαθάρισαν πως “υπά( 
σαφής διαχωριστική γραμμή ανάμεσα 
δύο κόμματα για το μοντέλο ανάπτυξη 
στη χώρα”.
Νωρίτερα ο ειδικός εισηγητής της ΝΔ 
Θανάσης Μπούρας αναφερόμενος στ 
οικοδομικούς συνεταιρισμούς υποστήι 
ότι χιλιάδες πολίτες εμπαίζονται από τ 
πολιτεία που τους κρατάει ομήρους κ( 
ενώ η πολιτεία είχε συναινέσει στο να 
ραστούν αυτές οι εκτάσεις δεν μπορεί 
τους λύσει το πρόβλημα.
Υπήρξε όμως και ένα σημείο συναίνεο 
μεταξύ κυβέρνησης και αντιπολίτευσι 
στην επιτροπής αναθεώρησης: 
ο χαρακτηρισμός ως πολύ θετικού τοε 
ρόλου του ΣτΕ για τις έως σήμερα απα 
ρευτικές αποφάσεις του στη νομιμοπί 
αυθαίρετων οικισμών παρά την έλλειιί 
κανόνων χωροταξικού και πολεοδομιι· 
σχεδιασμού.


